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Punkt 

Varighed 

Ca. tider 

Dagsordenspunkt 

Mødeleder: Torben 

 

1. 5 min - Godkendelse dagsorden  

- Godkendelse af referat 

Torben 

Referat og dagsorden blev godkendt. 

2. 

 
5 min 

Skolen - information 

• Siden sidst 

Fælles 

Jacob 

Vi har i dag haft besøg af borgmesteren. 8E 

deltog i Haderslev Kommunes jobmesse. En 

af klassens elever havde vundet en 

konkurrence. Eleverne fik en god samtale 

med borgmesteren. 

 

Et Erasmus hold har lige været i Frankfurt. 

Spædende oplevelser her og god 

sprogtræning, og kulturudveksling. I den 

næste periode er flere hold ude og besøge 

europæiske skoler og vi får besøg. 

 

De sidste hytteture er i gang med at blive 

afviklet. 

 

9 årg. Arbejder med matematikboost. De 

unge gør sig umage. 

7 årg. Har lige afsluttet læseboost. Der er 

flotte fremskridt. 

Det er vigtigt at vi efterfølgende holder 

læseindsatsen vedlige. 

 

3. 

 

10 min 

 

Elevråd 

• Nyt fra eleverne 

Fælles / drøftelse 

Elevrådet 

Eleverne har drøftet sprogbrug blandt 

eleverne. Tilsvarende blev hensigtsmæssig 

brug af sociale medier drøftet.  

 

REFERAT 

For skolebestyrelsesmøde på Kløvermarkskolen 

 

Dato: TIRSDAG – D. 18. april 2023 

Tid: kl. 17.00 – 19.30 

Sted: Mødelokale på skolen 

 

Skolebestyrelsen: (Evt. afbud vil være markeret med x) 

Forældrerepræsentant  

Maria Wolff 

Forældrerepræsentant  

Søren Hell 

Elevrepræsentant 

Rosa Brødsgaard Knudsen 7D  

Forældrerepræsentant  

Søren Axelgaard / SA 

Forældrerepræsentant  

Torben Phillipsen / TP 

Medarbejderrepræsentant 

Jonna Søndergaard 

Forældrerepræsentant  

Annika Hinrup/ AH 

Forældrerepræsentant 

Kirsten Lei / KL 

Medarbejderrepræsentant 

Karin Duus / KD 

Forældrerepræsentant  

Janne Jessen / JJ  

Elevrepræsentant 

Carl Aagaard Madsen 8B 

Souschef 

Tomas Duelund /TD 

 Suppleant 

Renè Viekær Petersen /RVP 

Skoleleder 

Jacob Due Hansen / JDH 
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Skolefesten blev evalueret, der var mange 

gode aktiviteter men de unge blev lidt 

trætte til sidst, så festen skal ikke vare 

længere.  

Rosa fortalte om sine oplevelser fra 

Frankfurtturen både gode oplevelser og 

udfordringer. 

Referaterne fra elevrådsmøderne sendes ud 

til skolebestyrelsen. Så det er muligt at 

følge med i det, der optager eleverne. 

 

4.  20 min Planlægning 2023- 2024 

• P-klasse nyt tiltag 

 

Orientering / drøftelse 

Jacob 

Vi forventer at oprette 7 nye 7. klasser 

næste skoleår. Heraf 2 talentklasser. 

 

Vi har længe været optaget af hvordan vi 

bibeholder motivationen hos nogle af de 

elever, særligt drenge, der kan tabe 

gnisten.  

Vi undersøger i samarbejde med de andre 

skoler i distriktet, om der er interesse 

blandt forældrene i kommende 7. til at 

oprette en mere praktisk orienteret klasse. 

Målene skal være de samme som i øvrige 

klasser. 

 

Navnet “talentklasserne” blev drøftet. Det 

opleves af nogen som udfordrende i forhold 

til øvrige elever. 

Sættes på som punkt senere. 

  

I år har vi afholdt klassekonferencer om 

eleverne 2 gange på 7. årg. Og 1 gang. På 

8. og 9.  

 

Næste skoleår skabes en ny 

samarbejdsflade for medarbejderne. Vi har 

arbejdet i årgangsteams. Næste år 

samarbejdes også i mindre grupper i 

parallelklasseteams.  

 

 

5. 15 min Ny tildelingsmodel Fælles / drøftelse 

Opfølgning fra mødet den 27/3 

 

Politikerne oplevedes som interesserede og 

lydhøre. 

De anerkendte at arbejdet med elevernes 

læring er en proces fr 0. til 9. klasse. Ikke 

en, der starter i 7. klasse. 

Det er vigtigt at vi deltager, i høringsmøder. 

Nogle giver udtryk for at det sjældent 

opleves at høringssvar flytter så meget. 



 

3/4 

 

 

6. 15 min • Spisning  

7. 35 min  Princip for brug af digitale medier 

• Indhold udarbejdes 

• Retningslinjer for brug af 

mobiltelefoner m.m. 

 

Fælles  

Hvilke dannelsesmæssige perspektiver kan 

vi strukturelt lægge ind på forskellige 

årgange. 

 

Når eleverne bruger mobiltelefoner i 

pauserne, foregår der ofte noget socialt. 

F.eks. dans eller spil. 

Kroppen bruger meget krudt, når man 

bruger mobilen. Man slapper ikke af. 

 

Skolen bør præsentere eleverne for uddrag 

af lovgivningen om brug af digitale medier. 

 

Man kunne afholde et tema møde om brug 

af medier med forældredeltagelse. 

 

Vi har just haft SSP på skolen for at fortælle 

om hvad man må og ikke må. Men det 

kunne være godt at forældre og unge hørte 

det samme. 

 

Vi samler op på den på næste møde. 

  Elevrådet forlader mødet  

8. 40 min Århjul 2022 – 2023 / april 

1. ASF – og spec.klasser 

2. Skole/hjem samarbejde – 

faglærercafé 

3. Skolebestyrelsens årsberetning 

4. National trivselsundersøgelse 

Fælles / Tomas og Jacob 

1. Drøftelse 

           Vores c-gangs setup blev drøftet.  

 

2. Opfølgning / beslutning 

Tilbuddet bliver kun sparsomt 

benyttet. Hvordan kan vi skabe en 

forudsætning for en løbende dialog 

mellem hjem og skole. Næste 

skoleår afholdes 2 skole/hjem-

samtaler i hver klasse. 

 

3. Udarbejdelse / aftaler – opfølgning 

På baggrund af bestyrelsens seneste 

års arbejde har Søren A udarbejdet 

en beretning. Skriv til Søren hvis 

man har bemærkninger. 

 

4. Kort præsentation – hvis resultatet 

er blevet tilgængeligt 

Resultaterne var på 

mødetidspunktet ikke tilgængelige. 
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10. 5 min Evt 

- SB suppleringsvalg  

Alle 

Der skal vælges min. Et nyt sb. Medlem, da 

Søren A og Kirsten stopper (Rene er 

suppleant.) 

St. Bededag er afskaffet fra næste skoleår, 

og bliver en almindelig skoledag. I stedet 

skal eleverne ikke i skole 3. januar. 

 


